

# Mayflower®

## Asia

A global partner of  


### 4D3N MACAU/ HONG KONG & OCEAN PARK – SIC (MIN 2)

4天3晚 澳门/香港海洋公园逍遥游 – 散拼配套 (两人成行) CODE: FMH04A



#### Summary Schedule:-

#### Day1 Arrival Macau – Hong Kong

(No Meals)

Pick up at Macau International Airport, transfer to jetty; take ferry to Hong Kong.

Upon arrival Hong Kong, own transport arrangement back to hotel check in; free at own leisure.

#### 第一天 抵达澳门 - 香港

(餐食自理)

抵达澳门国际机场，请会合当地接机人员；送往码头乘船前往香港。

抵达香港后，各自安排交通前往香港酒店，自由活动。

#### Day2 Hong Kong (Half Day City Tour & Ocean Park)

(No Meals)

This morning, pick up from hotel; transfer for to half day compulsory Hong Kong city tour. Visit: Bauhinia Square, Repulse Bay, Aberdeen Fishing Village, Jewelry Shop, Accessories Shop, Chinese Herbs Shop & Group photo. Afternoon, transfer to Ocean Park (with entrance ticket). Evening (1730) pick up from Ocean Park and transfer back to hotel. Free at your own.

#### 第二天 香港 (半天市区观光及海洋公园)

(餐食自理)

早上从酒店接，开始游览香港市区观光：金紫荆广场，浅水湾，香港仔渔村，珠宝首饰工厂，时尚配饰直销店，参茸专卖店及团体照。市区观光结束后，继续前往海洋公园 (包含门票)；直至傍晚(1730)从海洋公园接并且送回酒店。自由活动。

#### Day3 Hong Kong - Macau (Half Day City Tour)

(-/L/-)

This morning, pick up from hotel; transfer to Macau by ferry. Upon arrival, proceed for half day compulsory Macau city tour. Visit: Ruins of St Paul's, A-Ma Temple, Macau Tower (outside view), Casino and Souvenirs shop.

Transfer back to hotel, free at own leisure.

#### 第三天 香港 - 澳门 (半天市区观光)

(-/午/-)

早上从酒店接，乘船前往澳门。抵达后开始游览澳门市区观光：大三巴牌坊，妈祖庙，澳门塔 (途经外观)，赌场及手信店。行程结束后，入住酒店；自由活动。

#### Day4 Macau Departure

(No Meals)

Free at your own leisure. 1200 check out hotel, transfer to airport for your flight back to home.

#### 第四天 澳门离开

(餐食自理)

由酒店接送往机场，结束此次旅程。

#### Hotel Arrangement 住宿安排:

Hong Kong : The Emperor Hotel (4\*) / Newton Inn Hotel (3\*) or similar category.

香港 : 英皇骏景(4\*) / 丽东轩酒店 (3\*) 或同级酒店

Macau : Grandview Hotel (4\*) or similar category.

澳门 : 君怡酒店 (4\*) 或同级酒店

Validity: 030117-060717

**Disclaimer**\*\*The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.

\*\*Final and correct accordance of itinerary and hotel will be based on final confirmation.

\*\*This tour based on Mandarin/ Cantonese/English Speaking Guide.

## 4D3N MACAU/ HONG KONG & OCEAN PARK – SIC (MIN 2)

### 4天3晚 澳门/香港海洋公园逍遥游 – 散拼配套 (两人成行) CODE: FMH04A

**Departure Date: 03 January – 06 July 2017 (Daily Departure)**

Adult Fare (Twin/Triple Sharing)	Child Half Twin/ With Bed (11-2 YRS)	Child No Bed (11-2 YRS)	Infant (Below 2 YRS)
RM1,699.00	RM1,699.00	RM999.00	RM250.00
Single Room	Add on RM900 per person.		
Hong Kong Weekend Surcharge (Fri/Sat)	NIL		
Macau Weekend Surcharge (Fri/Sat)	Fri : Surcharge RM110 per room per night. Sat : Surcharge RM170 per room per night.		
Hong Kong Peak Date Surcharge : + RM300 per room per night  **No Weekend surcharge on Peak Date**	28Jan-02Feb 06-09Apr, 13-16Apr, 20-23Apr, 27Apr-02May		
Macau Peak Date Surcharge : **No Weekend surcharge on Peak Date**	27Jan-02Feb : Surcharge RM1050 /PRPN 01-03Apr,14-17Apr,25-30May,01-02Jul : Surcharge RM350 /PRPN 29Apr-02May : Surcharge RM750 PRPN		

**\*\*Hotel extension rate / Optional tour rate: Please refer tariff (FHH001/FHD001)**

**Sit In Coach schedule from Airport (HKIA) / from hotel:**

- From Airport (Macau) to Hotel ~ First coach 0930am / Last coach 2100pm.
- From Hotel to Airport (Macau) ~ First coach 0800am / Last coach 2100pm.
- \*\* One suitcase /luggage allow (maximum size 12"x18"x30") per person.
- \*\* For extra/ exceeding luggage, additional cost will be charge.
- \*\* Passenger who missed the SIC coach, shall made their own transport arrangement and no refund for any unutilized service from the above tour package.
- \*\* Hong Kong Extension hotel continuers stay the same hotel & booking made with us, complimentary hotel>airport transfer (SIC) will be provided. Otherwise by their own transfer arrangement.

<b>PACKAGE INCLUSIONS:-</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Return Macau airport transfer (SIC basis)</li> <li>• Hotel accommodation.</li> <li>• Shopping stop (compulsory), sightseeing, Local Chinese speaking guide service and tipping.</li> <li>• Ocean Park entrance ticket.</li> </ul>	<b>PACKAGE EXCLUSIONS:-</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• All international / domestic taxes &amp; fees.</li> <li>• All personal expenses &amp; airport /hotel portorage.</li> <li>• Visa application (if needed) &amp; Travel insurance.</li> <li>• High season surcharge (if applicable).</li> </ul>
<b>团费包含:-</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 来回澳门机场-酒店接送 (散拼接送服务为准)。</li> <li>• 当地酒店住宿。</li> <li>• 旅游指定购物站 (必须) 及旅游行程及 (以行程中所列景点为准) 及当地导游或司机小费。</li> <li>• 海洋公园门票</li> </ul>	<b>团费不含:-</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 国际或内陆机票。</li> <li>• 一切个人消费, 机场或酒店行李搬送员小费。</li> <li>• 签证 (若需要) 及旅游保险。</li> <li>• 旺季附加费 (若需要, 另行通知及加费)。</li> </ul>

Validity: 030117-060717

**Disclaimer**\*\*The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.

\*\*Final and correct accordance of itinerary and hotel will be based on final confirmation.

\*\*This tour based on Mandarin/ Cantonese/English Speaking Guide.

## 4D3N MACAU/ HONG KONG & OCEAN PARK – SIC (MIN 2) 4 天 3 晚 澳门/香港海洋公园逍遥游 – 散拼配套（两人成行） CODE: FMH04A

### Remarks:-

- The sequence of itinerary, such as sightseeing, meals and hotels arrangement may be vary on the actual tour.
- All unutilized services are non-refundable or non-replacement and will be forfeited due to time constraint.
- All booking is upon availability on travel date, airfare and taxes are subject to change without prior notice. Any amendment / cancellation made after confirmed booking is subject to cancellation charge.
- Package rates are per person based on **minimum 2 to go by Sit In Coach tour basis.**
- Hotel ranking for reference only or apply with Local standard only (exclude surcharge during peak season, if any).
- We reserve the right to change or amend without prior notice.
- Any non-compliance may result in automatic cancellation of reservation and forfeiture of your payment.
- Booking at least 10 working days prior to departure. No cancellation allowed within 10 working days before departure, full fare will be charged. This will consider as GUARANTEED BOOKING & no cancellation & amendment allowed for GUARANTEED BOOKING.
- Any enquiry within or less than 7 working days before departure, please refer OP before make booking.
- It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour will be abandon, hotel will be cancel and penalty surcharge applied.
- All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. We reserves the right to collect a penalty surcharges if refuse to visit the shops.
- Validity of Travel Period from: **03<sup>rd</sup> Jan 2017 – 06<sup>th</sup> Jul 2017.**
- **Rates valid for Malaysian market.**
- **Tour fare based on local Mandarin/ Cantonese/English Speaking tour guide.**
- **Foreigner surcharge RM300 per person.**

### 备注:-

- 以上行程/景点/用餐/酒店只供参考，实质行程将会按最终确认书及当时导游安排为准。
- 若取消订单或团体，一切团费及费用将作废。
- 订单将按出发日期及订团当时的酒店及当地的团体状况为准，一旦订单确认及落实若任何更改或取消将会有收取有关取消费用。
- 这地接安排，最少两人同行；以散拼团体操作模式为准。
- 酒店星级评估是根据当地（香港）的酒店级别评估为准（不是国际酒店星级评估），若遇旅游旺季/当地公假或重大日子；酒店将有差价，本社有权征收额外旺季附加费。
- 本社保留权利随时更改行程/景点/餐食/酒店。
- 若随便或没有足够理由的情况下取消订单，将会导致团费及一切费用作废。
- 最迟报名期限是距离出发前十天，这将被视为紧急订单。紧急订单一旦报名，就必须缴付全数团费。紧急订单是不能作任何更改/或取消，亦不允许任何退款。
- 任何询价距离出发日期 7 天或少于 7 天，请与操作部同事确认是否可以接受报名。
- 行程中所列的景点必须完成，不能选择不去或离团。若离团或拒绝完成行程.这会影响到团体操作。若坚持离团或拒绝完成行程，团费/门票/餐食/酒店费用将全数作废（没有任何退款），本社亦有权收取额外离团费用。
- 行程中所列的指定旅游购物站是必须参观，团员不能拒绝进入；即使阁下对旅游购物站里的商品有兴趣与否，但必须要配合团队进入并不能影响其他团员及团队操作。若坚持不进购物站本社或导游有权征收额外费用。
- 此行程及价格的出发适用期: **03<sup>rd</sup> Jan 2017 – 06<sup>th</sup> Jul 2017.**
- **此行程只适用于马来西亚籍公民。**
- **以上团费按中文导游为准（华语/广东话/英语）。**
- **若外国/外籍人士, 另收附加费马币 300 每人。**